City University of Hong Kong Electric Vehicles Charging Station

Terms and Conditions

- 1. The charging station is provided by City University of Hong Kong ("CityUHK") for use by electric vehicles (EV) in Hong Kong which are properly licensed and certified by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region or its relevant agents.
- 2. Only E-Charge (HK) members of Hong Kong EV Power Limited (EV Power) can use the charging stations. For application of membership or enquiries, please scan the QR code to E-Charge (HK) website or email to contact@hkevpower.com or call the hotline number 3695 0396.



- 3. Charging is only allowed for EVs parked at the designated parking bay.
- 4. Account Users can use the Charging Service by the dedicated means provided by E-Charge (HK) including but not limited to RFID cards and mobile apps. After successful authentication and use of the Service, all fees including Charging Service Fee will be collected from the EV User by deducting from his/her membership account accordingly at a rate set out in the Fees Schedule.
- 5. Account Users must set the desired charging duration before charging. A maximum charging duration of 4 hours is allowed per charging each time.
- 6. Upon completion of charging, after the lapse of a 15-minute grace period, a post-charging service fee will incur if the charging space is still occupied by the electric vehicle.
- 7. All electric vehicle drivers on campus and staff quarters shall acquaint themselves with and comply with the relevant provisions under the Road Traffic Ordinance and Regulations and Conditions of Parking of CityUHK.
- 8. Account Users are solely responsible to ensure that the charging is carried out safely so as to avoid any injury to any person or damage to property. Account Users should ensure that:
 - a) the EV is safe and suitable for use with the EV charging station;
 - b) the charging cord for EV charging is intact;
 - the charging cord has been safely plugged into the EV charging port before charging and that the positioning of the cord does not create a tripping hazard to other persons; and
 - d) the charging cord has been disconnected from the parking bay charging socket and EV charging port and has been stored in the EV before driving off.
- 9. Account Users shall indemnify and hold harmless CityUHK from and against all claims and liabilities for damage to property or for injury or death of any person arising out of incorrect or unreasonable use of the EV charging station.

- 10. CityUHK shall under no circumstances be responsible or liable for any incidental or consequential damages whatsoever, including without limitation personal injury, death, loss of profits, damages, loss of confidential or other information, business interruption, failure to meet any duty, arising out of or in any way related to use of the EV charging station.
- 11. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.
- 12. CityUHK has the right to revise the Terms and Conditions of the EV Charging Station from time to time due to operational needs without prior notice.

For enquiries, please contact FMO Help Desk at 3442 8833.

Facilities Management Office

Fees Schedule for Using Electric Vehicle Charging Service

1. Charging Service Fee	\$12 per hour
2. Charging Duration	No more than 4 hours per charging each time
3. Exempted Post-Charging Duration	Within 15 minutes after charging is completed
4. Post-charging Service Fee	\$50 per hour (each partial hour shall be counted as one hour)

All fees will be debited from the Account User's personal E-Charge account. Please contact Hong Kong EV Power Limited for any E-Charge account or billing matters.

CityUHK has the right to revise the fees schedule of EV Charging Service from time to time due to operational needs without prior notice.

香港城市大學電動車充電站

使用條款

- 1. 香港城市大學(城大)提供電動車充電站給予已獲香港特區政府或其授權部門發出有效牌照或車輛證明文件之電動車輛使用。
- 2. 電動車使用者必須註冊為「易充站(香港)」會員方可使用電動車充電站。若閣下需要查詢有關資訊及成為註冊用戶,請掃描附設的QR二維碼到其網站登記個人資料,或電郵 contact@hkevpower.com,亦可致電熱綫 3695 0396。



- 3. 只有泊於指定泊位的電動車,方可使用充電站。
- 4. 註冊用戶可利用「易充站(香港)」的指定方法(包括RFID智能卡及流動應用程式),使用本校園的電動車充電站。當驗證並註冊成功後,所有費用,包括充電服務費,將根據本校園的收費表列明的價錢從註冊用戶中的易充站賬戶扣除。
- 5. 註冊用戶需在車輛充電前按入所需的充電時間。每次充電時間上限為四小時。
- 6. 電動車輛須在完成充電後十五分鐘内離開充車站,否則會被收取額外費用。
- 7. 在校園及教職員宿舍內駕駛電動車輛的人士,須熟悉及遵守道路交通條例及規例之 有關條款和城大「泊車規例」。
- 8. 註冊用戶必須確保在安全的情況下使用充電站設施,以免引致任何人身傷害或財物 損毀。註冊用戶須特別確保:
 - 甲) 電動車在安全及合適的情況下使用電動車充電站;
 - 乙) 為電動車充電的接線完好無損;
 - 丙) 充電前接線已安全接上電動車車身之充電插座,而接線位置不會構成絆倒他 人危險;以及
 - 丁) 開動電動車前,已將充電接線從泊位及車身之充電插座拔走並放回車內。
- 9. 倘因註冊用戶使用不當或在不合理使用情況下導致他人受傷或死亡或引致財物損毁破壞,城大概不承擔有關人士因此所導致的索償、要求、訴訟、其他法律行動或責任,有關人士並且須為此向城大作出賠償。
- 10. 不論任何情況下,城大毋須就使用電動車充電站引起或與其關連而導致的任何偶發性或因果性損害負上任何義務或責任,此包括但不限於人身傷害賠償、死亡、利益損失、損毀、機密或其他資料遺失、業務中斷、或未能履行的任何責任。
- 11. 本使用條款的中、英文版本如有任何抵觸,應以英文版本為準。
- 12. 城大有權因應運作需要隨時修改有關充電站使用條款,而毋須事先另行通知。

若有任何杳詢,請聯絡設施管理處服務台熱綫 3442 8833。

設施管理處

電動車充電站收費表

1. 充電服務費	每小時港幣十二元
2. 充電時間	每次充電時間上限為四小時
3. 豁免逾時佔用收費時間	完成充電後的十五分鐘內
4. 逾時佔用充電站收費	每小時港幣五十元(不足一小時亦作一小時計)

所有收費均會從註冊用戶的個人易充站賬戶扣除。若有任何關於易充站賬戶或賬單的查詢,請聯絡香港電動能 源有限公司。

城大有權因應運作需要隨時修改有關電動車充電站的收費表,而毋須事先另行通知。